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1.  Underskrift af referat fra sidste møde 

 

 Der har ikke været bemærkninger til referatet, der blev udsendt til elektronisk underskrift. 

Alle har underskrevet referatet og det er derfor godkendt. 

  

Kenneth Fredslund Petersen og Lars Schmidt har meldt afbud. 

 

 

 

2. Meddelelser fra formanden 

 

 Ingen meddelelser.  

 

 

 

 

 

Drift 
 
3. Lukket punkt 

 

 

 

4.   Personale 

 

Morten Skovlund spørger til en status på vores elever, om det er noget vi vil fortsætte med. 

Mikael Schultz fortalte, at forløbet har været en positiv oplevelse. På næste 

bestyrelsesmøde sættes et punkt på dagsordenen, hvor der gøres en status for ordningen. 

 

Birgitte Seest Marquart nævnte, at hun skal på barsel og at processen for en barselsvikar 

er igangsat. 

 

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

5.  Status for anlægsprojekter 2022 

 

 Byggemodninger og et erhvervsområde ved Sysselvej er blevet gul. Dette skyldes at 

overdragelse af arealet ikke er afklaret. Vejle Kommune har været i dialog med ejer af 

arealet men kan ikke nå til enighed, så nu skal det foretages via ekspropriation. Dette 

betyder at tidsplanen for projektet bliver forsinket. 
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For projekt Badevand forløber spildevandskorridorer og forøgelsen af den hydrauliske 

kapacitet på anlægget som planlagt. For bassinet er tidsplanen forsinket, da der er givet 

fristforlængelse af udbud 

 

Birgitte Seest Marquart spørger til, om vi kan mærke konsekvensen af at flere 

byggefirmaer er gået konkurs.  

Mikael Schultz svarer at de entreprenører som vi typisk samarbejder med har ikke været 

ramt heraf. Det er typisk typehuse-byggefirmaer. 

  

Orienteringen taget til efterretning. 

 

 

 

 

 

Strategi 
 
6.-7.   Lukkede punkter 

  

 

 
 
 

Øvrige punkter 
 

8. Eventuelt 

 

Morten Skovlund orienterede om, at Natur- og Miljøudvalget har været på studietur til 

Finland, hvor man blandt andet besøgte et renseanlæg. Her var der stor fokus på 

inddragelse af forskning og udviklingsprojekter.  

 

Mikael Schultz svarer, at vi også stillet vores anlæg til rådighed, herunder kan nævnes 

rensning af overløbsvand og fjernelse af mikroplast.  

 

Søren Peschardt spørger til, hvornår vi holder Åbent Hus igen.  

I stedet for at have en gæsteoptræden, så kan direktøren blot stille op og fortælle om alle 

de gode initiativer. 

 

Birgitte Seest Marquart supplerer, at tilbagemeldingen fra de besøgende ved tidligere års 

Åbent Hus er positive, og at så kan man godt forstå, at det koster noget at få renset 

spildevandet. 

 

Mikael Schultz svarer, at det er valgt af hensyn til risikoen ikke at afholde Åbent Hus i år 

grundet de store ombygning- og renoveringsarbejder der skal foregå på VCR 
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Mødet hævet kl. 10 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Kenneth Fredslund Petersen Morten Skovlund 

(underskriver på læst referat) 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Lars Schmidt Søren Peschardt  

(underskriver på læst referat) 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Mads Jansen Henrik Knudsen 

 

 

 

____________________________ ______________________________ 

Birgitte Seest Marquart Morten Smith  

 

 

 

____________________________ 

Morten Kristensen  


